
Ontmoeting van Eén 

Veel Bakens krijgen reactie op hun uitnodiging voor hun bijeenkomst, toch 
zijn er ook die geen reactie krijgen. 

Sommigen wonen misschien ergens waar niemand geïnteresseerd lijkt te 
zijn in de boodschappen van de Grootmoeders. De Ontmoeting van Eén is 
nochtans erkend als een zeer krachtige en zinvolle manier om met de 
Grootmoeders te communiceren. 

Dus, hoe houd je een "Ontmoeting van Eén?" Op dezelfde manier als bij elke 
bijeenkomst: je plant een datum, bereid je erop voor en houd ruimte vast, of 
er nu iemand komt opdagen of niet. Sharon herinnert ons eraan dat zelfs als 
het een Ontmoeting van Eén is, er minstens 13 aanwezig zijn: jij en de 12 
Grootmoeders. 

Sharon zegt, 

Als je een Ontmoeting van Eén houdt, is dat omdat de Grootmoeders heel 
graag willen dat je een relatie met hen ontwikkelt en zij met jou. Ze houden 
heel veel van je en willen een diep, intiem contact met jou. Dit soort contact is 
moeilijk met hen te hebben als je focus naar buiten is gericht en je een 
bijeenkomst voor anderen leidt. Dus als je een Ontmoeting van Eén bent, is 
het door hun genade. Geniet alsjeblieft van de zegen die je ontvangt. 

Degenen die deze verbintenis aangaan, delen de vreugde die ze in deze 
momenten voelen. Velen merken op dat het een zeer krachtige tijd is. Velen 
voelen een persoonlijke groei en ook een sterkere verbinding met de 
Grootmoeders. 

Laat het ons weten als een "Ontmoeting van Eén" iets is dat je wil doen. We 
kunnen je op de Net van Licht website plaatsen als je graag deelnemers zou 
verwelkomen. We zijn dankbaar voor alles wat je doet om de boodschap van 
de Grootmoeders in je dagelijkse leven te delen. 


